
  

 

 

Op 14 april 2025 stelde raadslid D. van Groningen aan het college schriftelijke vragen over 

Ingeslagen ruiten en bekladding Allianz door “activisten”. Gezien de aard van de vragen, 

wordt geacht dat deze aan de burgemeester zijn gesteld. 

 

Inleidend wordt gesteld: 

“Vannacht is het pand van Allianz aan de Coolsingel beklad en zijn ruiten ingeslagen door  

Palestine Action Nederland. Het is dezelfde club die vorig jaar het stadhuis van Rotterdam 

bekladde. Met het inslaan van ruiten en dreigen terug te komen als niet aan hun eisen 

wordt voldaan, zijn deze “activisten” driedubbel de grens over gegaan. Dit is geen 

activisme, maar crimineel gedrag: vernieling, bedreiging en chantage. De Rotterdamse 

VVD wil dat de daders gaan betalen voor de schade. De Rotterdamse VVD staat pontificaal 

voor de vrijheid om te demonstreren en vindt actievoeren een groot goed, maar dit soort 

acties ondermijnen dat recht. Daarmee laat de actie de noodzaak zien om grenzen te 

stellen.” 

 

Hieronder volgen de vragen en mijn beantwoording: 

 

Vraag 1: 

Wat is de reactie van het college op de vernieling/bekladding van het pand van  

Allianz aan de Coolsingel?  

 

Antwoord: 

Ik keur het bekladden van gebouwen en het inslaan van ruiten af.  

  

Vraag 2: 

Heeft het college signalen van andere doelwitten in Rotterdam waar deze actiegroep 

wil toeslaan? 
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Antwoord: 

Ik heb daar geen beeld bij. Ik heb navraag gedaan bij de politie en ook daar is geen beeld 

van toekomstige strafbare feiten of overtredingen van deze groep.  In algemene zin merk 

ik op dat als de politie vermoedens heeft van strafbare feiten zij daar passend op reageren.   

 

Vraag 3:  

Wil het college ons op de hoogte brengen wanneer de daders gepakt zijn en de 

leeftijd en achtergrond van de daders zodra deze gepakt zijn? 

 

Antwoord: 

Ik kan me voorstellen dat u op de hoogte gebracht wil worden als meer bekend is over de 

daders. Het is niet aan mij als burgemeester of aan ons college om te communiceren over 

het verloop of het resultaat van een strafrechtelijk onderzoek. Ik heb het Openbaar 

Ministerie gevraagd mij op de hoogte te houden. Op dit moment is het nog niet mogelijk 

om meer informatie hierover te delen.  

 

Vraag 4: 

In hoeverre is het mogelijk om de daders aansprakelijk te stellen voor de schade? 

 

Antwoord: 

Iemand die schade ondervindt van een strafbaar feit kan aangifte doen. Ook is het 

mogelijk om een schadeclaim in te dienen als de dader bekend is. Als het Openbaar 

Ministerie tot vervolging overgaat, kan de officier van justitie in de strafrechtelijke zaak 

het verzoek tot een schadevergoeding meenemen in de strafzaak.  

Personen die aangifte doen, worden voor het OM altijd geïnformeerd over het verloop van 

een strafzaak. Wanneer het aan de orde is en de mogelijkheid zich voordoet, kan een  

benadeelde partij zich voegen in de strafzaak en een schadevergoeding te vorderen. Zo’n 

vordering moet aan een aantal vereisten voldoen, maar indien alles in orde is, kan aan 

verdachten door de strafrechter de plicht tot het vergoeden van de schade worden 

opgelegd. 

 

Vraag 5: 

Welke maatregelen nemen het college en de politie om te voorkomen dat deze en 

soortgelijke actiegroepen in de aanloop naar de NAVO-top in juni meer criminele 

acties gaan ondernemen? 

 

Antwoord: 

Rotterdam staat met het partnerprogramma internationaal in de schijnwerpers en de stad 

heeft een mooi visitekaartje willen afgeven. Strafbare feiten en overtredingen passen daar 

niet bij. Samen met onze landelijke en lokale veiligheidspartners bereiden we de 

huisvesting van delegaties en het partnerprogramma goed voor. De mogelijkheid van 

demonstraties nemen we daarin mee. Voor protest is ruimte, vanzelfsprekend binnen de 

wettelijke mogelijkheden.  
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Ik wil niet uitweiden over de precieze maatregelen die worden getroffen om potentiële 

overtreders, van welke aard dan ook, niet in de kaart te spelen.  

 

 

De burgemeester, 

 

 
 

C.J. Schouten 

 


